
                                                                                      

            ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА  РАДА 

 

  П Р О Т О К О Л № 6 

пленарного засідання 

 

Двадцять восьма сесія                                                                        29.11.2019р. 

7 скликання                                                                                         м.Житомир 

10-00 год.                                                

Великий зал засідань районної ради 

 

      Всього обрано депутатів – 36. 

 

      У роботі пленарного засідання 28 сесії взяли участь 26 депутатів (список 

додається)  із 36. 

 

      Головує   на   пленарному засіданні 28 сесії голова районної ради Крутій С.Г.     

         

      Після оголошення головою районної ради Крутієм С.Г. про початок роботи 

пленарного засідання звучить гімн. 
 

       У роботі пленарного засідання 28 сесії взяли участь: голова 

райдержадміністрації Оханський Ю.М.,  депутат обласної ради Собко Т.Д., 

начальник Житомирського РВП Житомирського ВП ГУНП Житомирської 

області Семікоп С.М., представники районних управлінь, відділів та служб 

райдержадміністрації, керівники підприємств, установ та організацій району, 

сільські голови, представники об’єднаних територіальних громад району, 

директори навчальних закладів району, Почесні громадяни Житомирського 

району, представники громадськості, працівники виконавчого апарату районної 

ради, представники засобів масової інформації: редакція газети «Приміське 

життя»(список усіх присутніх додається). 

 

      Учасники засідання хвилиною мовчання вшанували пам’ять усіх загиблих 

Героїв Небесної Сотні, українських воїнів та волонтерів в знак відзначення 21 

листопада шостої річниці Євромайдану – Дня Революції Гідності і Свободи.  

 

СЛУХАЛИ: Про лічильну комісію.  

     Голова районної ради запропонував обрати лічильну комісію  пленарного 

засідання 28 сесії у складі трьох депутатів відповідно до Регламенту роботи 

районної ради. 

ВИРІШИЛИ: Обрати лічильну комісію пленарного засідання 28 сесії у складі 

трьох депутатів: 

1. Станіславов Олександр Володимирович. 

2. Рєбдєв Ярослав Анатолійович. 

3. Якімець Андрій Вікторович. 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П., Гречко 

А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько 

В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., Крутій 



2 

 

С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

        Головуючим запрошено членів лічильної комісії зайняти робочі місця за 

столом і бути готовими до роботи. Голова районної ради нагадав, що 

відповідно до регламенту лічильна комісія слідкує за процесом голосування, а 

після його завершення візує протокол поіменного голосування, а також 

повідомив про те, що відповідно до Регламенту функції секретаріату сесії,  

ведення протоколу, вирішення інших питань у період засідання  здійснює 

виконавчий апарат районної ради та відповідно до статті 73 Регламенту 

районної ради пленарне засідання фіксується на диктофоні, аудіозапис 

здійснюють працівники виконавчого апарату районної ради. Звернувся до 

депутатів з проханням про те, що у разі виникнення у депутатів конфлікту 

інтересів при розгляді питань порядку денного сесії та ухваленні рішень, 

депутати мають повідомити про це відповідно до законів України «Про 

запобігання корупції» та «Про місцеве самоврядування в Україні». 

 

ВИСТУПИЛИ: Станіславов О.В.. депутат районної ради, оголосив про 

конфлікт інтересів при розгляді питань порядку денного сесії та ухваленні 

рішень, оскільки його обрано до лічильної комісії. 

 Рєбдєв Я А., депутат районної ради, оголосив про конфлікт інтересів при 

розгляді питань порядку денного сесії та ухваленні рішень, оскільки його 

обрано до лічильної комісії. 

 Якімець А.В., депутат районної ради, оголосив про конфлікт інтересів 

при розгляді питань порядку денного сесії та ухваленні рішень, оскільки його 

обрано до лічильної комісії. 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний пленарного засідання 28 сесії районної ради.  

                          Інформує: Крутій Сергій Григорович  - голова районної ради 

      Ознайомив із переліком питань, що пропонуються для розгляду на 

пленарному засіданні, які внесені депутатами, постійними комісіями, 

райдержадміністрацією та головою районної ради. 
Запропонував взяти цей порядок денний за основу, а тоді голосувати за 

доповнення. 

 

 

 

 

     На розгляд сесії пропонується внести наступні питання: 
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1. Про внесення змін та доповнень  до рішення  7 сесії Житомирської 

районної ради  7 скликання №203 «Про участь депутатів  районної ради у 

розподілі коштів районного  бюджету» зі змінами. 

              Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови 

                                 районної ради 

 

2. Про встановлення побратимських відносин  із Погребищенським районом 

Вінницької області. 

             Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови  

                                районної ради 

 

3. Про звернення до Левківської сільської ради Житомирського району 

Житомирської області щодо назви вулиці іменем Олексія Шевченка. 

            Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови районної  

                               ради 

 

4. Звіт керівника комунальної установи «Трудовий архів» Житомирської 

районної ради. 

           Інформує: Кліменко Валерій Миколайович - директор комунальної  

                              установи «Трудовий архів» районної ради 

 

5. Звіт керівника комунального закладу «Районна бібліотека для дітей» 

Житомирської районної ради. 

         Інформує: Грицюк Валентина Дмитрівна - завідувач комунального  

                            закладу «Районна бібліотека для дітей» районної ради 

                             

6. Звіт начальника управління агропромислового розвитку Житомирської 

райдержадміністрації. 

          Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – начальник  

                             управління агропромислового розвитку РДА 

                                 

7. Про внесення змін до Програми стабілізації  і розвитку агропромислового 

комплексу Житомирського району на період 2016-2020 років. 

          Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – начальник  

                             управління агропромислового розвитку РДА 

                                 

8. Про звернення депутатів до Президента України, Верховної Ради України 

та Кабінету Міністрів України щодо відновлення ліквідаторам наслідків аварії 

на Чорнобильській АЕС та потерпілим від неї співвітчизникам пільг, 

компенсацій і гарантій, установлених Законом України «Про статус і 

соціальний захист громадян, які постраждали внаслідок Чорнобильської 

катастрофи». 

          Інформує: Козел Василь Васильович – депутат районної ради, голова  

                            депутатської  фракції Всеукраїнської Чорнобильської  

                            Народної партії «За добробут та соціальний  

                            захист народу» 
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9. Про звернення депутатів до Президента України, Верховної Ради 

України, Кабінету Міністрів України щодо ринку (обігу) земель 

сільськогосподарського призначення. 

           Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович - депутат  

                              районної ради, голова постійної комісії з питань  

                             розвитку АПК, земельних відносин та екології 

 

10. Про звернення депутатів до Президента України, Верховної Ради 

України, Кабінету Міністрів України щодо продовження до 2025 року 

мораторію на продаж земель сільськогосподарського призначення. 

           Інформує: Приставський Микола Миколайович - депутат районної  

                              ради 

 

11. Про затвердження Комплексної програми фінансової підтримки 

громадських організацій ветеранів війни, учасників бойових дій, інвалідів, 

ліквідаторів аварії на Чорнобильській АЕС Житомирського району  на 2020 рік. 

     Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови районної  

                        ради 

 

12. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Центр первинної медико-санітарної  допомоги» 

Житомирської районної ради на 2019 рік. 

           Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар  

                               комунального некомерційного підприємства «Центр  

                               первинної медико-санітарної допомоги» районної ради  

13. Про затвердження Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного  підприємства «Центр первинної медико-санітарної  допомоги» 

Житомирської районної ради на 2020 рік. 

           Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар  

                               комунального некомерційного підприємства «Центр  

                               первинної медико-санітарної допомоги» районної ради 

 

14. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» Житомирської 

районної ради на 2019 рік. 

    Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний лікар комунального  

                       некомерційного підприємства «Центральна районна  

                      лікарня» районної ради 

 

15. Про внесення змін до районної Програми утримання житлово-

комунального господарства та благоустрою населених пунктів Житомирського 

району на 2018 – 2020 роки. 

          Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово- 

                             комунального господарства та цивільного захисту                    

                            населення РДА 
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16. Про внесення змін до програми фінансування робіт з будівництва, 

реконструкції, ремонту та утримання комунальних, загального користування 

місцевого та державного значення автомобільних доріг  у Житомирському 

районі на 2016-2020 роки. 

          Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово- 

                             комунального господарства та цивільного захисту                    

                            населення РДА 

 

17. Про  внесення змін до районної програми  «Територіальна  оборона  

Житомирського району  на 2017 -2019 роки». 

         Інформує: Тишкевич Інна Петрівна  - головний спеціаліст 

                            з питань режимно-секретної, мобілізаційної  

                            та оборонної роботи апарату РДА 

 

18. Про внесення змін до  Програми надання шефської допомоги  

військовим частинам на 2019 - 2020 роки. 

         Інформує: Тишкевич Інна Петрівна  - головний спеціаліст 

                            з питань режимно-секретної, мобілізаційної  

                            та оборонної роботи апарату РДА 

19. Про внесення змін до Програми економічного і соціального розвитку 

Житомирського району на 2019 рік. 

         Інформує: Дмитрієва Руслана Миколаївна –начальник відділу освіти,  

                     національно-патріотичного виховання, молоді та спорту РДА 

 

20. Про    затвердження  Програми організації харчування  школярів  у  

закладах загальної середньої   освіти   Житомирського   району на 2020 рік. 

     Інформує: Дмитрієва Руслана Миколаївна – начальник відділу освіти,  

                 національно-патріотичного виховання, молоді та спорту РДА 

 

21. Про внесення змін до районної  Програми по забезпеченню здійснення 

Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених законами 

України та делегованих Житомирською районною радою, на 2018 -2020 роки. 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович- головний спеціаліст 

                             з питань комунальної власності  

 

22. Про внесення змін до районних Програм.  

         Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна -  начальник    

                            організаційного відділу  

 

23. Про внесення змін до розміру фінансових  ресурсів на виконання у 2019 

році  Програми про кошти для забезпечення  виконання депутатських 

повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 роки. 

         Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна -  начальник    

                            організаційного відділу 

 



6 

 

24. Про план  роботи районної ради  на перше півріччя 2020 року. 

         Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна -  начальник    

                            організаційного відділу 

 

25. Про затвердження розпоряджень голови районної ради.  

         Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна -  начальник    

                            організаційного відділу 

 

26. Про затвердження передавального акту Комунальної установи 

«Територіальне стоматологічне об’єднання» Житомирської районної ради. 

         Інформує: Нижник Володимир Тимофійович- головний лікар  

                           комунальної установи «Територіальне стоматологічне  

                           об’єднання» районної ради 

 

27. Про затвердження Статуту комунального некомерційного підприємства 

«Територіальне стоматологічне об’єднання» Житомирської районної ради.  

          Інформує: Нижник Володимир Тимофійович- головний лікар  

                            комунальної установи «Територіальне стоматологічне  

                            об’єднання» районної ради 

 

28. Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації.  

             Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник   

                 управління фінансів РДА  

  

29. Про внесення змін до районного бюджету Житомирського району на 

2019 рік. 

             Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник   

                 управління фінансів РДА  

 

30. Про внесення змін до контракту головного лікаря комунальної установи 

«Територіальне стоматологічне об’єднання»  Житомирської районної ради 

Нижника Володимира Тимофійовича. 

          Інформує: Тульська Тетяна Володимирівна - головний спеціаліст  

                             з питань кадрового забезпечення  

 

 

 

31. Про внесення змін до рішення 9 сесії районної ради 6 скликання від 

18.11.2011р. № 142 «Про затвердження розміру фактичних  витрат на 

копіювання або друк документів, що надаються за запитами на інформацію, та 

Порядку їх відшкодування». 

      Інформує: Тульська Тетяна Володимирівна - головний спеціаліст  

                        з питань кадрового забезпечення  

 

32. Про безоплатну передачу (остаточну) майна Житомирській міській ОТГ. 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  
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                             з питань комунальної власності  

 

33. Про закріплення земельної ділянки на праві постійного користування за 

відділом культури і туризму Житомирської райдержадміністрації. 

     Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  

                        з питань комунальної власності 

 

34. Про закріплення нерухомого майна на праві оперативного управління за 

Троянівською загальноосвітньою школою І-ІІІ ступенів Житомирського району 

Житомирської області.  

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  

                             з питань комунальної власності  

 

35. Про внесення змін до Положення про порядок управління об’єктами  

спільної власності територіальних  громад сіл, селищ району. 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  

                             з питань комунальної власності  

 

36. Про поділ приміщення. 

           Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  

                             з питань комунальної власності  

 

37. Про затвердження переліку об’єктів нерухомого майна територіальних  

громад сіл, селищ Житомирського району, що підлягають приватизації у 2019 

році. 

           Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  

                             з питань комунальної власності  

 

38. Про приватизацію нерухомого майна  за адресою: 10001, м.Житомир, 

вул. Вокзальна, 12. 

         Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  

                            з питань комунальної власності  

 

 

39. Про внесення змін до Методики розрахунку і порядку використання 

плати за оренду майна, що є спільною власністю територіальних громад сіл, 

селищ району. 

         Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  

                            з питань комунальної власності  

 

40. Про укладення договору оренди нерухомого майна між Житомирською 

районною радою та комунальною установою «Житомирська обласна дитяча 

клінічна лікарня» Житомирської обласної ради.  

  Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  

                     з питань комунальної власності 
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41. Про внесення змін до рішення 27 сесії районної ради 7 скликання від 

08.10.2019р. «Про надання дозволу на виготовлення  технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості), яка знаходиться  у  постійному користуванні  Руднє-

Городищенської  загальноосвітньої школи  І-ІІ ступенів Житомирського району 

Житомирської області». 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з питань 

комунальної власності  

 

42. Про внесення змін до переліку об’єктів нерухомого майна громад сіл, 

селищ  Житомирського району.  

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний  спеціаліст з питань 

комунальної власності  

 

43. Про безоплатну передачу об’єкту нерухомого майна (туалет) до 

комунальної власності Левківської сільської ради Житомирського району 

Житомирської області. 

     Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний  спеціаліст з  

                        питань комунальної власності  

 

44. Про скасування рішення 26 сесії  7 скликання № 917 «Про внесення змін 

до Статуту Комунального некомерційного підприємства «Центральна районна 

лікарня» Житомирської районної ради». 

            Інформує: Загладько Віктор Миколайович – депутат районної ради   

 

45. Різне: 

45.1. Про звернення педагогічного колективу Вертокиївської 

загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів щодо транспортного забезпечення 

с.Вертокиївка. 

45.2. Про звернення до Житомирської обласної державної адміністрації 

щодо гарантування належного утримання доріг у зимовий період.  

 

ВИРІШИЛИ: Прийняти цей порядок денний за основу. 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П., Гречко 

А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько 

В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., Крутій 

С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 



9 

 

 

СЛУХАЛИ: Про доповнення до порядку денного. 

                         Інформує: Крутій Сергій Григорович  - голова районної ради 

Проінформував про те, що постійна комісія з питань розвитку 

агропромислового комплексу, земельних відносин та екології  рекомендує  

об’єднати два питання порядку денного за № 9 та № 10  щодо  звернення до 

Президента України, Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України про 

ринок (обіг) земель сільськогосподарського призначення та продовження 

мораторію на продаж таких земель. 

ВИСТУПИЛИ: Оржехівський В.М., депутат районної ради, звернувся з 

проханням надати йому слово в кінці пленарного заідання. 

ВИРІШИЛИ: Об’єднати два питання порядку денного за № 9 та №10  щодо  

звернення до Президента України, Верховної Ради України, Кабінету Міністрів 

України про ринок (обіг) земель сільськогосподарського призначення та 

продовження мораторію на продаж таких земель. 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П., Гречко 

А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько 

В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., Крутій 

С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження порядку денного сесії в цілому з урахуванням 

змін та доповнень. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити  в цілому наступний порядок денний пленарного 

засідання 28 сесії з урахуванням змін та доповнень: 

 

1. Про внесення змін та доповнень  до рішення  7 сесії Житомирської 

районної ради  7 скликання №203 «Про участь депутатів  районної ради у 

розподілі коштів районного  бюджету» зі змінами. 

              Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови 

                                 районної ради 

 

2. Про встановлення побратимських відносин  із Погребищенським районом 

Вінницької області. 

             Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови  

                                районної ради 

 

3. Про звернення до Левківської сільської ради Житомирського району 

Житомирської області щодо назви вулиці іменем Олексія Шевченка. 
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            Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови районної  

                               ради 

 

4. Звіт керівника комунальної установи «Трудовий архів» Житомирської 

районної ради. 

           Інформує: Кліменко Валерій Миколайович - директор комунальної  

                              установи «Трудовий архів» районної ради 

 

5. Звіт керівника комунального закладу «Районна бібліотека для дітей» 

Житомирської районної ради. 

         Інформує: Грицюк Валентина Дмитрівна - завідувач комунального  

                            закладу «Районна бібліотека для дітей» районної ради 

                             

6. Звіт начальника управління агропромислового розвитку Житомирської 

райдержадміністрації. 

          Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – начальник  

                             управління агропромислового розвитку РДА 

                                 

7. Про внесення змін до Програми стабілізації  і розвитку агропромислового 

комплексу Житомирського району на період 2016-2020 років. 

          Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – начальник  

                             управління агропромислового розвитку РДА 

                                 

8. Про звернення депутатів до Президента України, Верховної Ради України 

та Кабінету Міністрів України щодо відновлення ліквідаторам наслідків аварії 

на Чорнобильській АЕС та потерпілим від неї співвітчизникам пільг, 

компенсацій і гарантій, установлених Законом України «Про статус і 

соціальний захист громадян, які постраждали внаслідок Чорнобильської 

катастрофи». 

          Інформує: Козел Василь Васильович – депутат районної ради, голова  

                            депутатської  фракції Всеукраїнської Чорнобильської  

                            Народної партії «За добробут та соціальний  

                            захист народу» 

 

9. Про звернення депутатів до Президента України, Верховної Ради 

України, Кабінету Міністрів України щодо ринку (обігу) земель 

сільськогосподарського призначення та продовження мораторію на продаж 

земель сільськогосподарського призначення. 

           Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович - депутат  

                              районної ради, голова постійної комісії з питань  

                             розвитку АПК, земельних відносин та екології 

 

10. Про затвердження Комплексної програми фінансової підтримки 

громадських організацій ветеранів війни, учасників бойових дій, інвалідів, 

ліквідаторів аварії на Чорнобильській АЕС Житомирського району  на 2020 рік. 

     Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови районної  
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                        ради 

 

11. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Центр первинної медико-санітарної  допомоги» 

Житомирської районної ради на 2019 рік. 

           Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар  

                               комунального некомерційного підприємства «Центр  

                               первинної медико-санітарної допомоги» районної ради  

12. Про затвердження Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного  підприємства «Центр первинної медико-санітарної  допомоги» 

Житомирської районної ради на 2020 рік. 

           Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар  

                               комунального некомерційного підприємства «Центр  

                               первинної медико-санітарної допомоги» районної ради 

 

13. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» Житомирської 

районної ради на 2019 рік. 

    Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний лікар комунального  

                       некомерційного підприємства «Центральна районна  

                      лікарня» районної ради 

 

14. Про внесення змін до районної Програми утримання житлово-

комунального господарства та благоустрою населених пунктів Житомирського 

району на 2018 – 2020 роки. 

          Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово- 

                             комунального господарства та цивільного захисту                    

                            населення РДА 

 

15. Про внесення змін до програми фінансування робіт з будівництва, 

реконструкції, ремонту та утримання комунальних, загального користування 

місцевого та державного значення автомобільних доріг  у Житомирському 

районі на 2016-2020 роки. 

          Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово- 

                             комунального господарства та цивільного захисту                    

                            населення РДА 

 

16. Про  внесення змін до районної програми  «Територіальна  оборона  

Житомирського району  на 2017 -2019 роки». 

         Інформує: Тишкевич Інна Петрівна  - головний спеціаліст 

                            з питань режимно-секретної, мобілізаційної  

                            та оборонної роботи апарату РДА 

 

17. Про внесення змін до  Програми надання шефської допомоги  

військовим частинам на 2019 - 2020 роки. 

         Інформує: Тишкевич Інна Петрівна  - головний спеціаліст 
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                            з питань режимно-секретної, мобілізаційної  

                            та оборонної роботи апарату РДА 

 

18. Про внесення змін до Програми економічного і соціального розвитку 

Житомирського району на 2019 рік. 

         Інформує: Дмитрієва Руслана Миколаївна –начальник відділу освіти,  

                     національно-патріотичного виховання, молоді та спорту РДА 

 

19. Про    затвердження  Програми організації харчування  школярів  у  

закладах загальної середньої   освіти   Житомирського   району на 2020 рік. 

     Інформує: Дмитрієва Руслана Миколаївна –начальник відділу освіти,  

                 національно-патріотичного виховання, молоді та спорту РДА 

 

20. Про внесення змін до районної  Програми по забезпеченню здійснення 

Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених законами 

України та делегованих Житомирською районною радою, на 2018 -2020 роки. 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович- головний спеціаліст 

                             з питань комунальної власності  

 

21. Про внесення змін до районних Програм.  

         Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна -  начальник    

                            організаційного відділу  

 

22. Про внесення змін до розміру фінансових  ресурсів на виконання у 2019 

році  Програми про кошти для забезпечення  виконання депутатських 

повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 роки. 

         Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна -  начальник    

                            організаційного відділу 

 

23. Про план  роботи районної ради  на перше півріччя 2020 року. 

         Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна -  начальник    

                            організаційного відділу 

 

24. Про затвердження розпоряджень голови районної ради.  

         Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна -  начальник    

                            організаційного відділу 

 

25. Про затвердження передавального акту Комунальної установи 

«Територіальне стоматологічне об’єднання» Житомирської районної ради. 

         Інформує: Нижник Володимир Тимофійович- головний лікар  

                           комунальної установи «Територіальне стоматологічне  

                           об’єднання» районної ради 

 

26. Про затвердження Статуту комунального некомерційного підприємства 

«Територіальне стоматологічне об’єднання» Житомирської районної ради.  

          Інформує: Нижник Володимир Тимофійович- головний лікар  
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                            комунальної установи «Територіальне стоматологічне  

                            об’єднання» районної ради 

 

27. Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації.  

             Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник   

                 управління фінансів РДА  

  

28. Про внесення змін до районного бюджету Житомирського району на 

2019 рік. 

             Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник   

                 управління фінансів РДА  

 

29. Про внесення змін до контракту головного лікаря комунальної установи 

«Територіальне стоматологічне об’єднання»  Житомирської районної ради 

Нижника Володимира Тимофійовича. 

          Інформує: Тульська Тетяна Володимирівна - головний спеціаліст  

                             з питань кадрового забезпечення  

 

30. Про внесення змін до рішення 9 сесії районної ради 6 скликання від 

18.11.2011р. № 142 «Про затвердження розміру фактичних  витрат на 

копіювання або друк документів, що надаються за запитами на інформацію, та 

Порядку їх відшкодування». 

      Інформує: Тульська Тетяна Володимирівна - головний спеціаліст  

                        з питань кадрового забезпечення  

 

 

 

 

31. Про безоплатну передачу (остаточну) майна Житомирській міській ОТГ. 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  

                             з питань комунальної власності  

 

32. Про закріплення земельної ділянки на праві постійного користування за 

відділом культури і туризму Житомирської райдержадміністрації. 

     Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  

                        з питань комунальної власності 

 

33. Про закріплення нерухомого майна на праві оперативного управління за 

Троянівською загальноосвітньою школою І-ІІІ ступенів Житомирського району 

Житомирської області.  

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  

                             з питань комунальної власності  

 

34. Про внесення змін до Положення про порядок управління об’єктами  

спільної власності територіальних  громад сіл, селищ району. 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  
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                             з питань комунальної власності  

 

35. Про поділ приміщення. 

           Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  

                             з питань комунальної власності  

 

36. Про затвердження переліку об’єктів нерухомого майна територіальних  

громад сіл, селищ Житомирського району, що підлягають приватизації у 2019 

році. 

           Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  

                             з питань комунальної власності  

 

37. Про приватизацію нерухомого майна  за адресою: 10001, м.Житомир, 

вул. Вокзальна, 12. 

         Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  

                            з питань комунальної власності  

 

38. Про внесення змін до Методики розрахунку і порядку використання 

плати за оренду майна, що є спільною власністю територіальних громад сіл, 

селищ району. 

         Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  

                            з питань комунальної власності  

 

 

 

39. Про укладення договору оренди нерухомого майна між Житомирською 

районною радою та комунальною установою «Житомирська обласна дитяча 

клінічна лікарня» Житомирської обласної ради.  

  Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  

                     з питань комунальної власності 

 

40. Про внесення змін до рішення 27 сесії районної ради 7 скликання від 

08.10.2019р. «Про надання дозволу на виготовлення  технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості), яка знаходиться  у  постійному користуванні  Руднє-

Городищенської  загальноосвітньої школи  І-ІІ ступенів Житомирського району 

Житомирської області». 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з питань 

комунальної власності  

 

41. Про внесення змін до переліку об’єктів нерухомого майна громад сіл, 

селищ  Житомирського району.  

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний  спеціаліст з питань 

комунальної власності  
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42. Про безоплатну передачу об’єкту нерухомого майна (туалет) до 

комунальної власності Левківської сільської ради Житомирського району 

Житомирської області. 

     Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний  спеціаліст з  

                        питань комунальної власності  

 

43. Про скасування рішення 26 сесії  7 скликання № 917 «Про внесення змін 

до Статуту Комунального некомерційного підприємства «Центральна районна 

лікарня» Житомирської районної ради». 

            Інформує: Загладько Віктор Миколайович – депутат районної ради   

 

44. Різне: 

44.1. Про звернення педагогічного колективу Вертокиївської 

загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів щодо транспортного забезпечення 

с.Вертокиївка. 

44.2. Про звернення до Житомирської обласної державної адміністрації 

щодо гарантування належного утримання доріг у зимовий період.  

 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

      «За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                       Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М.,  

                       Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В.,  

                         Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

                       Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О.,  

                       Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О.,  

                      Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

 

СЛУХАЛИ: Про  регламент роботи  пленарного засідання  28 сесії. 

                      Інформує: Крутій Сергій Григорович  - голова районної ради 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент роботи  пленарного засідання 

28 сесії районної ради: для звітів та доповідей щодо внесення змін до програм і 

внесення змін до районного бюджету - до 10 хвилин  кожному доповідачу; з 

інших питань – до 5 хвилин кожному доповідачу; для виступів, довідок,  

пропозицій  та внесення поправок - до  3 хвилин; питання порядку денного, 

щодо яких у депутатів відсутні запитання, провести без обговорення, оскільки 

обговорення пройшли на засіданнях комісій; через дві години роботи сесії 

відповідно до Регламенту зробити перерву на 20 хвилин. Інші перерви 

проводити за заявами депутатських фракцій, груп  та  позафракційних 

депутатів. Після розгляду питань порядку денного надати слово бажаючим для 

внесення пропозицій, зауважень та оголошень. Пленарне засідання завершити 

за 3 години (до 13-00 год). 
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За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради, оголосив відповідно до 

Закону України «Про запобігання корупції» та статті 59-1 Закону України «Про 

місцеве самоврядування в Україні» про наявний у нього конфлікт інтересів при 

розгляді питання порядку денного «Про внесення змін до районного бюджету 

на 2019 рік», оскільки це рішення передбачає видатки на утримання 

виконавчого апарату районної ради, який він  очолює та у якому працює. 

     Стах В.М., заступник голови районної ради, оголосив відповідно до Закону 

України «Про запобігання корупції» та статті 59-1 Закону України «Про 

місцеве самоврядування в Україні» про наявний у нього конфлікт інтересів при 

розгляді питань порядку «Про внесення змін до районного бюджету на 2019 

рік», оскільки це рішення передбачає видатки на утримання виконавчого 

апарату районної ради, у якому він працює. 

      Уницький  С.О., депутат районної ради, оголосив відповідно до Закону 

України «Про запобігання корупції» та статті 59-1 Закону України «Про 

місцеве самоврядування в Україні» про наявний у нього конфлікт інтересів при 

розгляді питань порядку денного «Про внесення змін до районного бюджету на 

2019 рік», оскільки це рішення передбачає видатки на утримання виконавчого 

апарату районної ради, у якому він працює. 

      Рєбдєв Я. А., депутат районної ради, оголосив відповідно до Закону України 

«Про запобігання корупції» та статті 59-1 Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні» про наявний у нього конфлікт інтересів при розгляді 

питань порядку денного «Про внесення змін до районного бюджету на 2019 

рік», оскільки це рішення передбачає видатки на утримання виконавчого 

апарату районної ради, у якому він працює 

Голік Т. І., депутат районної ради, оголосила відповідно до Закону 

України «Про запобігання корупції» та статті 59-1 Закону України «Про 

місцеве самоврядування в Україні» про наявний у неї конфлікт інтересів при 

розгляді питань порядку «Про внесення змін до районного бюджету на 2019 

рік», оскільки це рішення передбачає видатки на утримання обслуговуючого 

персоналу районної ради, у якому вона працює. 

Фещук Л.П. депутат районної ради, оголосила відповідно до Закону 

України «Про запобігання корупції» та статті 59-1 Закону України «Про 

місцеве самоврядування в Україні» про наявний у неї конфлікт інтересів при 
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розгляді питань порядку денного про внесення змін до програми фінансової 

підтримки комунального некомерційного підприємство «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» районної ради, «Про внесення змін до районного 

бюджету на 2019 рік», про затвердження програми фінансової підтримки 

комунального некомерційного підприємство «Центр первинної медико-

санітарної допомоги» районної ради на 2020 рік,  оскільки вони передбачають 

видатки на утримання «ЦПМСД» районної ради, в якому вона працює. 

Гребенюк О.П., депутат районної ради, який заявив про наявний у нього 

конфлікт інтересів при розгляді питань  порядку денного про внесення змін до 

районного бюджету на 2020 рік, змін до програм фінансової підтримки 

комунальних некомерційних підприємств «Центральна районна лікарня» та 

«Центр первинної медико-санітарної допомоги» районної ради і затвердження 

програми фінансової підтримки КНП  «ЦПМСД, оскільки вони передбачають 

видатки на утримання структурних підрозділів КНП «ЦРЛ» та «ЦПМСД» 

районної ради, в яких він працює. 

      Нижник В.Т., депутат районної ради, який заявив про наявний у нього  

конфлікт інтересів при розгляді  питання  порядку денного «Про внесення змін 

до районного бюджету на 2019 рік», оскільки зазначене рішення передбачає 

видатки на утримання Комунальної установи «Територіальне стоматологічне 

об’єднання» Житомирської районної ради, яку він очолює та у якій працює, а 

також про конфлікт інтересів при затвердження передавального акту та Статуту 

комунального некомерційного підприємства «ТСО», бо є керівником цієї 

установи, що реорганізована у підприємство. 

Кліменко В. М., депутат районної ради, який заявив про наявний у нього  

конфлікт інтересів при розгляді  питання  порядку денного «Про внесення змін 

до районного бюджету на 2019 рік», оскільки зазначене рішення передбачає 

видатки на утримання комунальної установи «Трудовий архів» Житомирської 

районної ради, яку він очолює, а також про конфлікт інтересів при його звіті як 

керівника установи. 

  Оржехівський  В. М., депутат районної ради, який заявив про наявний у 

нього  конфлікт інтересів при розгляді  питання  порядку денного «Про 

внесення змін до районного бюджету на 2019 рік», оскільки зазначене рішення 

передбачає видатки на заробітну плату працівників управління 

агропромислового розвитку райдержадміністрації, яке він очолює. 

Томілкіна В. П., депутат районної ради, яка заявила про наявний у неї  

конфлікт інтересів при розгляді  питання  порядку денного «Про внесення змін 

до районного бюджету на 2019 рік», оскільки зазначене рішення передбачає 

видатки на військову частину Збройних Сил України А 1564, в якій служить її 

син. 

 

        Голова  районної  ради С.Г. Крутій  вручив Почесну грамоту 

Житомирської районної ради та квіти депутату районної ради Попову В.Г. 

 

Голова Житомирської райдержадміністрації Ю.М. Оханський вручив 

відзнаки Житомирської райдержадміністрації голові Житомирської районної 
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ради С.Г. Крутію та депутату районної ради Оржехівському В.М. за активну 

волонтерську діяльність. 

 

 Депутати перейшли до розгляду питань порядку денного засідання. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про внесення змін та доповнень  до рішення  7 сесії 

Житомирської районної ради  7 скликання №203 «Про участь депутатів  

районної ради у розподілі коштів районного  бюджету» зі змінами. 

              Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови 

                                 районної ради 

Повідомив, що відповідно проєкту рішення пропонується не використані 

депутатами до завершення бюджетного періоду 2019  року кошти зараховувати 

до загальної суми залишків коштів районного бюджету, а також  у зв’язку з 

тим, що є  вже 4 об’єднаних громади,  доповнити рішення «Про участь 

депутатів  районної ради у розподілі коштів районного  бюджету» двома 

іншими ОТГ, на які не можливо буде спрямовувати кошти районного бюджету 

для соціально-економічного розвитку їх територій - це Глибочицька та  

Оліївська ОТГ. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого  внести зміни та 

доповнення  до рішення  7 сесії Житомирської районної ради  7 скликання 

№203 «Про участь депутатів  районної ради у розподілі коштів районного  

бюджету» зі змінами. 

(Рішення № 934 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про встановлення побратимських відносин  із 

Погребищенським районом Вінницької області. 

             Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови  

                                районної ради 

Зазначив, що Погребищенська  районна  рада має суміжні території з 

Бердичівським районом, якщо частини району потрапить до складу 

Бердичіського, внаслідок територіальної реформи,  то і наш район межуватиме 

з ними. Побратимські відносини базуватисуться на основі трьохстороннього 

договору. Зауважив, що згідно з цим договором ми спільно з Погребищенською 

районною радою зможемо реалізовувати спільні проєкти.  Наголоситв на тому, 
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що ця районна рада за своєю власною ініціативою звернулася до нашої 

районної ради про укладення трьохстороннього Договору між Житомирською 

районною радою, Погребищенською районною радою та Громадським Рухом 

«Український діалог» за зміцнення національної єдності». 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого  встановити 

побратимські відносини між Житомирським районом Житомирської області та 

Погребищенським районом Вінницької області на основі укладення 

трьохстороннього Договору між Житомирською районною радою, 

Погребищенською районною радою та Громадським Рухом «Український 

діалог» за зміцнення національної єдності».  

(Рішення № 935 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П., 

                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про звернення до Левківської сільської ради Житомирського 

району Житомирської області щодо назви вулиці іменем Олексія Шевченка. 

            Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови районної  

                               ради 

Повідомив, що під час декомунізації була перейменовна вулиця, на якій 

проживав Олексій Шевченко, де пройшло його дитинство і шкільні роки. 

Батьки загиблого учасника АТО хочуть, щоб цю вулицю назвали  на честь 

їхнього сина, проте є певна колізія, вулицю було перейменовано на ім’я ще 

одного українського героя І.Мазепи, і для того, щоб у сільської ради були 

підстави змінити назву вулиці, вирішено запроопнувати  такий проєкт рішення. 

ВИСТУПИЛИ: Окоча О.С., Левіквський сільський голова, зазначив, що поряд 

з вулицею, де провів дитиство О.Шевченко утворено нову вулицю, яку 

планувалося називати Молодіжною, але, оскільки є така пропозиц3ія від 

районної ради, то сільська рада пропонуватиме батьками О.Шевченка саме цю 

вулицю назвати вменем їх сина – Героя війни.   

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого звернутися до 

Левківської сільської ради Житомирського району Житомирської області та 

територіальної громади Левкова з клопотанням  про перейменування вулиці. 

(Рішення № 936 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  
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                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

4. СЛУХАЛИ: Звіт керівника комунальної установи «Трудовий архів» 

Житомирської районної ради Кліменка В.М. 

        Текст звіту додається до протоколу. 

         Запитань до доповідача, зауважень, заперечень до звіту та доповнень до 

проєкту рішення тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення № 937 та звіт додаються).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П., Гречко 

А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько 

В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., Крутій 

С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

5. СЛУХАЛИ: Звіт керівника комунального закладу «Районна бібліотека для 

дітей» Житомирської районної ради Грицюк В.Д. 

         Текст звіту додається до протоколу. 

         Запитань до доповідача, зауважень, заперечень до звіту та доповнень до 

проєкту рішення тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення № 938  та звіт додаються).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 
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«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

                  

6. СЛУХАЛИ: Звіт начальника управління агропромислового розвитку 

Житомирської райдержадміністрації Оржехівського В.М. 

        Текст звіту додається до протоколу. 

         Запитань до доповідача, зауважень, заперечень до звіту та доповнень до 

проєкту рішення тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання.   

(Рішення № 939 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П., 

                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

                        

7. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми стабілізації  і розвитку 

агропромислового комплексу Житомирського району на період 2016-2020 

років. 

          Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 
        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно з яким внести зміни 

до Програми стабілізації  і розвитку агропромислового комплексу 

Житомирського району на період 2016-2020 років.   

(Рішення № 940 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                  Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  
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Результати поіменного голосування додаються. 

                          

8. СЛУХАЛИ: Про звернення депутатів до Президента України, Верховної 

Ради України та Кабінету Міністрів України щодо відновлення ліквідаторам 

наслідків аварії на Чорнобильській АЕС та потерпілим від неї співвітчизникам 

пільг, компенсацій і гарантій, установлених Законом України «Про статус і 

соціальний захист громадян, які постраждали внаслідок Чорнобильської 

катастрофи». 

Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проектів рішення та звернення. 
     Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого звернутись до 

Президента України, Верховної Ради України та Кабінету Міністрів України 

щодо відновлення ліквідаторам наслідків аварії на Чорнобильській АЕС та 

потерпілим від неї співвітчизникам пільг, компенсацій і гарантій, установлених 

Законом України «Про статус і соціальний захист громадян, які постраждали 

внаслідок Чорнобильської катастрофи».   

(Рішення № 941 та звернення  додаються).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

9. СЛУХАЛИ:Про звернення депутатів до Президента України, Верховної 

Ради України, Кабінету Міністрів України щодо ринку (обігу) земель 

сільськогосподарського призначення та продовження мораторію на продаж 

земель сілььскогосопдарського призначення. 

Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєктів рішення і звернення. 
Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого звернутись до 

Президента України, Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України 

щодо ринку (обігу) земель сільськогосподарського призначення.  

(Рішення № 942 та звернення додаються).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 



23 

 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

10. СЛУХАЛИ: Про затвердження Комплексної програми фінансової 

підтримки громадських організацій ветеранів війни, учасників бойових дій, 

інвалідів, ліквідаторів аварії на Чорнобильській АЕС Житомирського району  

на 2020 рік. 

Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до проєкту 

рішення. 
  Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого  затвердити 

Комплексну програму фінансової підтримки громадських організацій ветеранів 

війни, учасників бойових дій, інвалідів, ліквідаторів аварії на Чорнобильській 

АЕС Житомирського району  на 2020 рік. 

(Рішення № 943 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П., 

                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

11. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми фінансової підтримки 

комунального некомерційного підприємства «Центр первинної медико-

санітарної  допомоги» Житомирської районної ради на 2019 рік. 

 Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 
      Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого внести зміни до 

Програми фінансової підтримки комунального некомерційного підприємства 

«Центр первинної медико-санітарної  допомоги» Житомирської районної ради 

на 2019 рік.   

(Рішення № 944 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 
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«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П., 

                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

12. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми фінансової підтримки 

комунального некомерційного  підприємства «Центр первинної медико-

санітарної  допомоги» Житомирської районної ради на 2020 рік. 

Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до проєкту 

рішення. 
    Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого затвердити 

Програму фінансової підтримки комунального некомерційного  підприємства 

«Центр первинної медико-санітарної  допомоги» Житомирської районної ради 

на 2020 рік.   

(Рішення № 945 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

13. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми фінансової підтримки 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради на 2019 рік. 

   Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 
   Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого внести зміни до 

Програми фінансової підтримки комунального некомерційного підприємства 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради на 2019 рік.   

(Рішення № 946 додається).  
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За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

14. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної Програми утримання житлово-

комунального господарства та благоустрою населених пунктів Житомирського 

району на 2018 – 2020 роки. 

          Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 
        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого внести зміни до 

районної Програми утримання житлово-комунального господарства та 

благоустрою населених пунктів Житомирського району на 2018 – 2020 роки.  

(Рішення № 947додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П., 

                  Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

 

15. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання комунальних, загального 

користування місцевого та державного значення автомобільних доріг  у 

Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

  Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 
        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого  внести зміни 

до програми фінансування робіт з будівництва, реконструкції, ремонту та 



26 

 

утримання комунальних, загального користування місцевого та державного 

значення автомобільних доріг  у Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

(Рішення № 948 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

16. СЛУХАЛИ: Про  внесення змін до районної програми  «Територіальна  

оборона  Житомирського району  на 2017 -2019 роки». 

         Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 
        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого внести зміни до 

районної програми  «Територіальна  оборона  Житомирського району  на 2017 -

2019 роки».  

(Рішення № 949 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

17. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до  Програми надання шефської допомоги  

військовим частинам на 2019 - 2020 роки. 

         Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 
        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого внести зміни до  

Програми надання шефської допомоги  військовим частинам на 2019 - 2020 

роки.  
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(Рішення № 950 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

18. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми економічного і соціального 

розвитку Житомирського району на 2019 рік. 

 Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 
Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого внести зміни до 

Програми економічного і соціального розвитку Житомирського району на 2019 

рік.   

(Рішення № 951 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

 

19. СЛУХАЛИ: Про затвердження  Програми організації харчування  школярів  

у  закладах загальної середньої   освіти   Житомирського   району на 2020 рік. 

           Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 
        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого затвердити 

Програму організації харчування  школярів  у  закладах загальної середньої   

освіти   Житомирського   району на 2020 рік.  

(Рішення № 952 та програма  додаються).  



28 

 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П., Гречко 

А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько 

В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., Крутій 

С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

20. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної  Програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених 

законами України та делегованих Житомирською районною радою, на 2018 -

2020 роки. 

          Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 
        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого внести 

зміни до районної  Програми по забезпеченню здійснення Житомирською 

райдержадміністрацією повноважень, визначених законами України та 

делегованих Житомирською районною радою, на 2018 -2020 роки.  

(Рішення № 953 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

21. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районних Програм.  

         Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 
        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого внести зміни до 

окремих районних Програм.  

(Рішення № 954 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 
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«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

22. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до розміру фінансових  ресурсів на 

виконання у 2019 році  Програми про кошти для забезпечення  виконання 

депутатських повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 роки. 

         Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 
        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого внести зміни до 

розміру фінансових  ресурсів на виконання у 2019 році  Програми про кошти 

для забезпечення  виконання депутатських повноважень та порядок їх 

використання на 2018-2020 роки.   

(Рішення № 955 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

 

23. СЛУХАЛИ: Про план  роботи районної ради  на перше півріччя 2020 року. 

Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 
Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого затвердити   

план  роботи районної ради  на перше півріччя 2020 року. 

(Рішення № 956 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  
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                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

24. СЛУХАЛИ:Про затвердження розпоряджень голови районної ради.  

         Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 
        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого затвердити 

наступні розпорядження голови районної ради: від 13 серпня 2019 р. № 56-ОД 

«Про виплату адресних матеріальних допомог  за рахунок коштів на виконання 

депутатських повноважень»; від 20 серпня 2019 р. № 60-ОД «Про виплату 

адресних матеріальних допомог  за рахунок коштів на виконання депутатських 

повноважень»; від 05 вересня  2019 р. № 67-ОД «Про виплату адресних 

матеріальних допомог  за рахунок коштів на виконання депутатських 

повноважень»; від 05 вересня  2019 р. № 68-ОД «Про виплату адресних 

матеріальних допомог  за рахунок коштів на виконання депутатських 

повноважень»; від 06 вересня  2019 р. № 69-ОД «Про виплату адресних 

матеріальних допомог  за рахунок коштів на виконання депутатських 

повноважень»; від 20 вересня  2019 р. № 72-ОД «Про виплату адресних 

матеріальних допомог  за рахунок коштів на виконання депутатських 

повноважень»; від 27 вересня  2019 р. № 75-ОД «Про виплату адресних 

матеріальних допомог  за рахунок коштів на виконання депутатських 

повноважень»; від 21 жовтня  2019 р. № 80-ОД «Про виплату адресних 

матеріальних допомог  за рахунок коштів на виконання депутатських 

повноважень»; від 12 листопада  2019 р. № 87-ОД «Про виплату адресних 

матеріальних допомог  за рахунок коштів на виконання депутатських 

повноважень»; від 19 листопада  2019 р. № 90-ОД «Про виплату адресних 

матеріальних допомог  за рахунок коштів на виконання депутатських 

повноважень»; від 19 листопада  2019 р. № 9 -ОД «Про  внесення змін до 

розпорядження 60-ОД від 20.08.2019р.». 

  (Рішення № 957 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                  Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 
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Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

25. СЛУХАЛИ: Про затвердження передавального акту Комунальної установи 

«Територіальне стоматологічне об’єднання» Житомирської районної ради. 

         Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 
        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого затвердити  

передавальний акт Комунальної установи «Територіальне стоматологічне 

об’єднання» Житомирської районної ради. 

(Рішення № 958 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 25 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                  Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рожко В.О., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Шахова О.П., 

Якімець А.В.). 

«Проти» -1 (Рєбдєв Я.А.). 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

26. СЛУХАЛИ: Про затвердження Статуту комунального некомерційного 

підприємства «Територіальне стоматологічне об’єднання» Житомирської 

районної ради.  

     Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 
        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити  Статут комунального некомерційного підприємства 

«Територіальне стоматологічне об’єднання» Житомирської районної ради.  

(Рішення № 959 та Статут додаються).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                  Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел 

В.В., Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв 
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Я.А., Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна 

В.П., Уницький С.О., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

27. СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови 

райдержадміністрації.  

     Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник   

                 управління фінансів РДА  

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого  Затвердити 

розпорядження голови райдержадміністрації від 17.09.2019 №280 „Про 

внесення змін до районного бюджету на 2019 рік”, від 24.09.2019 №290„Про 

внесення змін до районного бюджету на 2019 рік”, від 30.09.2019 №294„Про 

внесення змін до районного бюджету на 2019 рік”, від 08.10.2019 №317„Про 

внесення змін до районного бюджету на 2019 рік”, від 01.11.2019 №343„Про 

внесення змін до районного бюджету на 2019 рік”. 

(Рішення № 960 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                  Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

  

28. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районного бюджету Житомирського 

району на 2019 рік. 

    Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник   

                 управління фінансів РДА   - текст доповіді додається до     

протоколу. 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради, зазначив, що Центральна 

районна лікарня зверталась з пропозицією про виділення коштів на закупівлю 

продуктів харчування (овочів), проте керівництво вдалось вирішити це питання 

за рахунок спонсорів, і тому вони просять  спрямувати ці кошти на придбання 

комп’ютерної техніки. А також  озвучив звернення депутатської фракції ВО 

«Свобода» щодо спрямування коштів на придбання телевізорів для Садківської 

ЗОШ І-ІІІст. в сумі 5000 грн. 
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ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого внести зміни до 

районного бюджету Житомирського району на 2019 рік з урахуванням 

доповнень.  

(Рішення № 961 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                  Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

29. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до контракту головного лікаря 

комунальної установи «Територіальне стоматологічне об’єднання»  

Житомирської районної ради Нижника Володимира Тимофійовича. 

   Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 
        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого внести зміни до 

контракту головного лікаря комунальної установи «Територіальне 

стоматологічне об’єднання»  Житомирської районної ради Нижника 

Володимира Тимофійовича.   

(Рішення № 962 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                  Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

30. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 9 сесії районної ради 6 

скликання від 18.11.2011р. № 142 «Про затвердження розміру фактичних  

витрат на копіювання або друк документів, що надаються за запитами на 

інформацію, та Порядку їх відшкодування». 
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       Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 
        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого внести зміни до 

рішення 9 сесії районної ради 6 скликання від 18.11.2011р. № 142 «Про 

затвердження розміру фактичних  витрат на копіювання або друк документів, 

що надаються за запитами на інформацію, та Порядку їх відшкодування».   

(Рішення № 963 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

31. СЛУХАЛИ: Про безоплатну передачу (остаточну) майна Житомирській 

міській ОТГ. 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  

                             з питань комунальної власності  

 Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 
    Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого  безоплатно 

передати (остаточно) майно Житомирській міській ОТГ (щодо Вересівської 

школи). 

(Рішення № 964 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П., 

                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 
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32. СЛУХАЛИ: Про закріплення земельної ділянки на праві постійного 

користування за відділом культури і туризму Житомирської 

райдержадміністрації. 

     Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 

        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого  закріпити 

земельну ділянку, що належить до спільної власності територіальних громад сіл 

та селищ Житомирського району, за адресою: Житомирська область, 

Житомирський район, с. Троянів, вул. Войтицького, 11, кадастровий номер: 

1822087600:02:002:0617, площа 0.0935 га, категорія земель: «Землі житлової та 

громадської забудови», цільове призначення: «Для будівництва та 

обслуговування будівель закладів культурно-просвітницького обслуговування», 

на праві постійного користування за відділом культури і туризму Житомирської 

райдержадміністрації. 

(Рішення № 965 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

33. СЛУХАЛИ: Про закріплення нерухомого майна на праві оперативного 

управління за Троянівською загальноосвітньою школою І-ІІІ ступенів 

Житомирського району Житомирської області.  

          Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 
        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого  закріпити 

нерухоме майно на праві оперативного управління за Троянівською 

загальноосвітньою школою І-ІІІ ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

(Рішення № 966 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                  Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 
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Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

34. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Положення про порядок управління 

об’єктами  спільної власності територіальних  громад сіл, селищ району. 

Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до проєкту 

рішення. 

Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 
ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого  внести зміни 

до Положення про порядок управління об’єктами  спільної власності 

територіальних  громад сіл, селищ району. 

(Рішення № 967 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

35. СЛУХАЛИ: Про поділ приміщення. 

Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до проєкту 

рішення. 
   Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого  здійснити 

поділ нежилого приміщення за адресою: 10001, м. Житомир, вул. Вокзальна, 

12, на чотири частини. 

(Рішення № 968 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 25 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Якімець А.В.). 
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«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Шахова О.П.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

36. СЛУХАЛИ: Про затвердження переліку об’єктів нерухомого майна 

територіальних  громад сіл, селищ Житомирського району, що підлягають 

приватизації у 2019 році. 

           Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 
        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого  затвердити 

перелік об’єктів нерухомого майна територіальних  громад сіл, селищ 

Житомирського району, що підлягають приватизації у 2019 році. 

(Рішення № 969 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 24 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                 Гречко А.К., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Кліменко В.М., Карчевський Р.А., Козел В.В., Крутій С.Г., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

                 Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 2 (Дєньга В.А., Шахова О.П.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

37. СЛУХАЛИ: Про приватизацію нерухомого майна  за адресою: 10001, 

м.Житомир, вул. Вокзальна, 12. 

Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 
 Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИСТУПИЛИ:  Шахова О.П., депутат районної ради, заступник голови 

постійної комісії з питань бюджету і комунальної власності, зазначила, що 

бюджетна комісія не підтримала цей проєкт рішення, і запитала чи йшли 

перемовни з Асклепієм, адже вони як орендарі мають право першочергового 

викупу. 

 Крутій С.Г., голова районної ради, відповів що приміщення 

продаватиметься через електронні торги. Наголосив на тому, що приміщення 

продається, щоб розрахуватись з боргами аптеки (заробітна плата звільненим 

працівникам, у тому числі і за рішеннями судів,  та борги по податкам).

 Шахова О.П., депутат районної ради, заступник голови постійної комісії з 

питань бюджету і комунальної власності, відповіла, що ще рік тому вона казала 

про те, що працівники звернуться до суду у зв’язку з заборгованістю із 

заробітної плати. Запитала чому пропонується до продажу  саме приміщення 
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аптеки, а не якісь інші? Запропонувала обговорити можливість щодо продажу 

інших приміщень. 

 Крутій С.Г. голова районної ради, відповів, що працівники аптеки вже 

виграли суди, а всі приміщення, які належать до районної комунальної 

власності: це школи, амбулаторії – «ми ж їх не продаватимемо». Зауважив, що 

поки що нічого не продається, це рішення про початок приватизації:  спочатку 

буде проведено оцінку цього нерухомого майна (оцінщика буде відібрано за 

результатами конкурсного відбору), потім ця оцінка буде затверджуватися  на 

сесії, а вже тоді буде здійснюватися продаж через електронну систему. 

Наголосив на тому, що якщо ці приміщення не будуть продані, то борги 

прийдеться погашати з бюджету, а приміщення нашим так і залишиться. 

         Стах В.М., заступник голови районної ради, який підтвердив інформацію 

Шахової О.П. про те. що бюджетна комісія не підтримала цей проєкт рішення, 

але, наголосив на тому, що рішення мають приймати усі депутати, тому цей 

проєкт рішення і винесено на сесію.  

         Оржехівський В.М., депутат районної ради, який запитав щодо 

приміщення колишньої санстанції, адже воно пустує і не використовується. 

          Крутій С.Г., голова районної ради, відповів, що приміщення колишньої 

санстанції постановою Уряду передано до державної власності і уже багато 

років не належить району. 

           Нижник В.Т., депутат районної ради, запитав де брати кошти для 

погашення боргів по аптеці?. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого  приватизувати  

шляхом продажу на електронному аукціоні об'єкт малої приватизації - 

нерухоме майно нежитлові приміщення, що належить до спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ Житомирського району. 

(Рішення № 970 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 21 (Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К.,  

                  Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Кліменко В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Крутій С.Г., Михайлов А.М., 

Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  

                 Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., 

Якімець А.В.). 

«Проти» -2 (Уницький С.О., Шахова О.П.). 

«Утримались» - 3 (Савенко М.В., Дєньга В.А., Оржехівський В.М.). 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

38. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Методики розрахунку і порядку 

використання плати за оренду майна, що є спільною власністю територіальних 

громад сіл, селищ району. 

 Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 
 Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 
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ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого  внести зміни 

до Методики розрахунку і порядку використання плати за оренду майна, що є 

спільною власністю територіальних громад сіл, селищ району. 

(Рішення № 971 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П., 

                  Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

39. СЛУХАЛИ: Про укладення договору оренди нерухомого майна між 

Житомирською районною радою та комунальною установою «Житомирська 

обласна дитяча клінічна лікарня» Житомирської обласної ради.  

  Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  

                     з питань комунальної власності 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради, зазначив, що при прийнятті 

цього рішення є загроза втратити це приміщення. 

 Собко Т.Д., головний лікар КНП «Центральна районна лікарня», 

повідомив, що на території районної лікарні є 2-ох поверховий корпус, де 

розміщено інфекційне відділення дитячої обласної лікарні, яке орендується 

обласною дитячою лікарнею. Сказав, що міська дитяча лікарня пропонувала 

забрати дітей і лікувати у себе, адже там є  вільні приміщення, проте обласна 

дитяча лікарня відмовилась. Проінформував про те, що в області - 65 ліжок на 

10 тис. населення, у місті – 45 ліжок, а у нас в районі - 28 ліжок на 10 тис. 

населення. Наголосив на тому, що це є критичним – у районі не вистажає 

ліжко-місць. Повідомив про те. що на цю будівлю у районної лікарні є свої 

плани – плануємо перевести туди дитяче відділення, а на місці існуючого 

дитячого відділення розширити хірургічне і кардіологічне відділення. 

Наголосив на тому, що Центральна районна лікарня входить до 6 лікарень 

області, які надають інтенсивну лікарську допомогу І-го рівня. Також висловив 

пропозицію про те. що обласне кервництво має піти на зустріч нашому району 

та включити районну лікарню у проєкт з проведення термосанації будівлі. 

 Стах В.М., заступник голови районної ради, повідомив, що робоча група 

відмовила у наданні в оренду приміщення, і  є пропозиція Центральній 

районній лікарні використовувати це приміщення як центр реабілітації дітей 

ЦРП - при чому додатково на такі заходи з державного бюджету щорічно 

виділятиметься  близько 5 млн грн. 
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 Нижник В.Т., депутат районної ради, зазначив, що укласти договір 

потрібно дише на півроку, і зверутись до обласного керівнцитва, щоб вони 

допомогли з термосанацією будівлі. 

 В обговоренні взяли також  участь: депутати районної ради Дєньга В.А., 

Оржехівський В.М., Рожко В.О., Парфентієва Т.М. 

ВИРІШИЛИ: Перенести розгляд цього питання на наступну сесію районної 

ради.   

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 25 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П., Гречко 

А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько 

В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., Крутій 

С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 1(Оржехівський В.М.) 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

40. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 27 сесії районної ради 7 

скликання від 08.10.2019р. «Про надання дозволу на виготовлення  технічної 

документації  із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної 

ділянки в натурі (на місцевості), яка знаходиться  у  постійному користуванні  

Руднє-Городищенської  загальноосвітньої школи  І-ІІ ступенів Житомирського 

району Житомирської області». 

Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до проєкту 

рішення. 
    Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого  внести зміни 

до рішення 27 сесії районної ради 7 скликання від 08.10.2019р. «Про надання 

дозволу на виготовлення  технічної документації  із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості), яка 

знаходиться  у  постійному користуванні  Руднє-Городищенської  

загальноосвітньої школи  І-ІІ ступенів Житомирського району Житомирської 

області». 

(Рішення № 972 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П., Гречко 

А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько 

В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., Крутій 

С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -0. 
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«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

41. СЛУХАЛИ:Про внесення змін до переліку об’єктів нерухомого майна 

громад сіл, селищ  Житомирського району.  

Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до проєкту 

рішення. 
    Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого  внести зміни 

до переліку об’єктів нерухомого майна громад сіл, селищ  Житомирського 

району. 

(Рішення № 973 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

42. СЛУХАЛИ: Про безоплатну передачу об’єкту нерухомого майна (туалет) 

до комунальної власності Левківської сільської ради Житомирського району 

Житомирської області. 

     Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до проєкту 

рішення. 
 Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого  безоплатно 

передати об’єкт нерухомого майна (туалет) до комунальної власності 

Левківської сільської ради Житомирського району Житомирської області. 

(Рішення № 974 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 26 (Савенко М.В., Голік Т.І, Вербило Л.В., Гребенюк О.П.,  

                 Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 0. 
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«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

43. СЛУХАЛИ: Про скасування рішення 26 сесії  7 скликання № 917 «Про 

внесення змін до Статуту Комунального некомерційного підприємства 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради». 

ВИСТУПИЛИ: Кирильчук І. В., юрист Станишівської сільської ради ОТГ, 

повідомила, що це питання є спірним та виникло спонтанно без повідомлення 

Станишівської громади, яка мала б знати про такі наміри. Сказала, що це 

рішення  прийняте з порушенням цивільного, бюджетного та податкового 

законодавства. Зауважила, що будь-які юридичні особи, які розміщені на 

території громади, можуть спекулювати, маніпулювати своїм місцем 

розташування з метою сплати або ж несплати податків. Наголосила на тому, що 

відповідно до податкового законодавства податки повинні бути сплачені за 

місцем розташування об’єкту: не може бути змінено розташування таких 

об’єктів як театри, музеї, лікувальні заклади та ін. Зауважила, що приймаючи 

таке рішення необхідно враховувати те, що перш за все порушується закон. 

 Нижник В.Т., депутат районної ради, запитав чому звіроферма 

розташована на території Головенківської сільської ради, а зареєстрована в 

Києві? Запитав чи порушується тут законодавство, адже податки йдуть туди, де 

зареєствровано підприємство? 

 Кирильчук І. В., юрист Станишівської сільської ради ОТГ, відповіла, що 

податки йдуть за місцем розташування об’єкту. 

 Цьмох О.Р., заступник Станишівського сільського голови, зазначив, що 

це рішення потрібно переглянути, оскільки воно є недосконалим. Сказав, що 

сільською радою затверджено бюджет на рік, проведено ряд тендерів, виконано 

роботи, за які потрібно розрахуватись, а кошти перестали надходити до 

сільського бюджету. Зауважив, що цим підривається авторитет сільської ради 

та це підриває процес децентралізації, який проходить зараз в країні. 

Проінформував про те, що за 3 роки 2017-2019 р.р. сілською радою спрямовано 

на лікарню 27 млн. грн, з них 150,0 тис. грн виділено на придбання 

фіброгастроскопу, 1,5 млн грн на томограф. Наголосив на тому, що якщо 

питання не вирішиться позитивно, то сільська рада укладе договір з міською 

радою, і люди лікуватимуться у міських лікарнях, і відповідно медичну 

субвенцію буде перераховано у міський бюджет.  Також наголосив на тому, що 

якщо  район забирає з сільського бюджету 3,5 млн. грн., то втратить 8 млн. грн., 

які йдуть на зарплату медикам. Сказав, що сільська рада може і до суду подати, 

але від цього нікому не буде краще. 

 Нижник В.Т., депутат районної ради, запитав чи Станишівська сільська 

рада буде допомогати стоматологічному об’єднанню, окрім коштів медичної 

субвенції. 

 Цьмох О.Р., заступник Станишівського сільського голови, відповів, що 

він не може одноосібно відповідати за рішення ради, але з усіма 

підприємствами та установами, які розташовані на території сільської ради, є 

взаєморозуміння та дружні відносини. 
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          Давидов А.В., депутат районної ради, зазначив, що не лише одна 

Станишівська громада давала кошти іна томограф - кошти збирав весь район. 

Зауважив, що всередині наступного року закінчиться процес децентралізації і 

все стане на свої місця. 

 Загладько В.М., депутат районної ради, повідомив, що він як житель 

с.Ліщин не може стояти  осторонь, і як депутат районної ради  теж переживає за 

наповнення районного бюджету. Сказав, що на липневій сесії половина 

депутатів не знала за що вони голосують. Наголосив на тому, що потрібно 

делікатно вирішити це питання, адже дивно читати що Центральна районна 

лікарня знаходиться в с. Троянів, в той час як її прміщення стоїть в 

с.Станишівка – у цьому немає жодної логіки. Зазначив, що особисто 

голосуватиме за скасування такого рішення. 

       Нижник В.Т., депутат районної ради, вніс пропозицію перенести розгляд 

цього питання на наступну сесію, щоб домовитись з депутатами Станишівської 

ОТГ та зафіксувати документально суму щомісячної фінансової підтримки для 

районної лікарні. 

 Оржехівський В.М., депутат районної ради, підтримав позицію депутата 

Давидова А.В., і зазначив, що ми є заручниками децентралізації. Наголосив на 

тому, що ряд нагальних проблем у районі, які виникають у тих селах, які ще не 

об’єднались і їх необхідно вирішувати, а на все це потрібні кошти. 

           Ковальчук О.Г., голова раойнної ради ветеранів, Почесний громадянин 

Житомирського району, наголосив на тому, що потрібно шукати компроміси. 

Запропонував скликати спільну нараду Станишівської сільської ради ОТГ та 

керівництва і депутатів району та прийняти спільне рішення, щоб задовільняло 

всіх.  

 Стах В.М., заступник голови районної ради, зазначив, що у цій ситуації 

мова йде лише про один податок – ПДФО, всі решта податків справно 

сплачуються установою до бюджету Станишівської сільської ради. Сказав, що 

історично склалось так, що найбагатші сільськи ради розташовані поблизу 

обласного центру, і утворили об’єднані громади, а решта сільських рад району, 

більш бідніших, залишились у «підпорядкуванні» районної ради. Зауважив, що 

найбільш вигідним виходом із ситуації був би розподіл ПДФО на пропорційній 

основі, відповідно до кількості жителів громад та сіл у районі, але в такому 

випадку потрібно і пропорційно збирати кошти на потреби лікарні. Сказав, що 

коли звернувся головний лікар з  проханням виділити кошти на заміну 

електропроводки, на закупілю продуктів харчування та ліків,  районна рада 

змушена обмежити виділення коштів іншим селам,  а направити ці кошти на 

лікарню, тому що  багатші громади, які відійшли в процесі об’єднання,  

відмовляються допомагати лікарні - мому було прийняте таке рішення. 

Запевнив, що районна рада як власник, має повне право реєструвати лікарню 

там де вважає за потрібне. Повідомив про те, що є таке ТОВ «Галактік», яке 

видобуває камінь і експортує його за кордон, воно не зареєстроване у 

Станишівці, але платить туди податки (у Станишівку). Запитав  чому тоді його 

не відмовились реєструвати у Станишівці, адже працює воно в  Черняхові? 

Наголосив на тому, що бюджет Станишівської ОТГ вийшов на такий рівень, що  

мусить повертати у державний бюджет кошти у вигляді реверсної дотації в сумі 
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2,5 млн грн., подібна ситуація і у Оліївській об’єднаній громаді, тільки там вже 

17 млн. грн. У цьому році з території Житомирського району до державного 

бюджету забрано 15- 17 млн. грн. реверсної дотації, а хто їх поверне у район?  

 Крутій С.Г., голова районної ради, зазначив, що у наступному році 

Олівська ОТГ поверне до держбюджету 24 млн. грн., і він хоч і житель 

с.Скоморохи, але переживає і за ФАП у с.Глибочок, і за ФП у с.Гай. 

          Парфентієва Т.М., депутат районної ради, зауважила, що спочатку 

потрібно питання обговорювати, а потім приймати рішення. Щодо реверсної 

дотації то зауважила, що це кошти за 2018 рік. 

          Тимощук В.В., депутат Станишівської сільської ради ОТГ, сказав, що 

районна лікарня будувалася усіма жителями Житомирського району і кожен 

має право її відвідувати і утримувати. Наголосив на тому, що усі ОТГ мають 

утримувати районну лікарню у пропорційному відношенні до кількості 

жителів. Зауважив, що будівля лікарні стоїть на Станишівській землі, а тому 

позиція районної ради. На його думку, не є державницькою позицією. 

          Гребенюк О.П., депутат районної ради, голова постійної комісії з 

гуманітарних питань, охорони здоров’я та соціального захисту населення, який 

наголосив на тому, що депутати районної ради мають думати і про заклади 

охорони здоров’я в усьому районі. 

          

 Головуючим  поставлено на голосування  питання «Про скасування 

рішення 26 сесії  7 скликання № 917 «Про внесення змін до Статуту 

Комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради»: 

«За» - 7 (Вербило Л.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Парфентієва Т.М., Якімець А.В.). 

«Проти» - 4 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Нижник В.Т.). 

«Утримались» - 14 (Давидов А.В., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., 

                                 Михайлов А.М., Оржехівський В.М., Попов В.Г., 

                                   Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., 

                                 Томілкіна В.П., Уницький С.О., Шахова О.П.)                               

«Не приймали участі у голосуванні» -1 (Голік Т.І.) . 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИРІШИЛИ: За результатами голосування рішення з цього питання не 

прийнято, проєкт рішення відхилено. 

  

 Пленарне засідання 28 сесії районної ради залишили 4 депутати: Вербило 

Л.В., Голік Т.І., Давидов А.В., Парфентієва Т.М. У роботі сесії бере участь 22 

депутати. 

 

44. 1 СЛУХАЛИ: Різне. Про звернення педагогічного колективу 

Вертокиївської загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів щодо транспортного 

забезпечення с.Вертокиївка. 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради, зазначив, що у робочому 

порядку разом з головою райдержадміністрації вирішать це питання, 
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звернуться до Житомирської обласної державної адміністрації, та на 

наступному пленарному засіданні озвучать результати з цього питання. 

        З цього питання порядку денного голосування не відбувалося. 

 

ВИСТУПИЛИ: Семікоп С.М., начальник Житомирського РВП Житомирського 

ВП ГУНП Житомирської області, розповів про свою трудову діяльність, надав 

контактні дані для зв’язку з ним. 

Оржехівський В.М., депутат районної ради, зачитав звернення до 

народного депутат Кузьміних С.В., щодо запрошення народного депутата до 

участі у спільній нараді виборців 67-го виборчого округу на тему: «Про 

недоцільність  і несвоєчасність  прийняття депутатами Верховної Ради України 

Закону «Про вільний ринок (обіг) земель сільськогосподарського призначення в 

Україні». Зазначив, що про дату та час зустрічі буде повідомлено додатково. 

 

43.2 СЛУХАЛИ: Про звернення до Житомирської обласної державної 

адміністрації щодо гарантування належного утримання доріг у зимовий період.  

  Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 
        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання, згідно якого звернутись до 

Житомирської обласної державної адміністрації щодо гарантування належного 

утримання доріг у зимовий період.  

(Рішення № 975 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 22 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Дєньга В.А., 

Журавель Г.М., Загладько В.М., Кліменко В.М.., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Крутій С.Г., Михайлов А.М., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

Зауважень, пропозицій, доповнень щодо ведення засідання та інших 

питань не надходило. 

  Двадцять восьму  сесію головою районної ради  Крутієм С.Г. оголошено 

закритою. 

         Звучить гімн. 

Голова районної ради                                                                С. КРУТІЙ   

    

 Протокол склала:  

    Юлія Мірошниченко 


